
SK5UM – Årsberättelse 2020  

 

Styrelsen har haft följande sammansättning och haft 2 protokollförda  

Möten. 

 

 

 

 

 
 
 

• 9 januari: APRS 144,800 Mhz sändare och mottagare monterad på 
fast plats i vår stuga på Öja.   

•  
 
 
• 11 februari Möte med Flens Kommun, FRG och  

frivilliga Försvarsorganisationer. Deltagare Anton Cortinovis, 
Säkerhets-och beredskapssamordnare  
för Flens kommun   

Lisbeth Brevig FRG/Civilförsvaret  
Katarina Stenberg Blå Stjärnan  
Anette Ottoson Blå Stjärnan  

Hans Linke FAK  
Mats Ekström Flens Radio Amatörer/FRO Sörmland  
Karl-Erik Lind Flens Radio Amatörer/FRO Sörmland Radiorek för 
kommunikation mot utsedda trygghetspunkter. Veckovisa möten, 
förbindelseprov två gånger dagligen (riksomfattande). Batteri- och  
solcellsdrift. Antennplats på vattentorn i Flen - förlängs ej av 
SVAAB. Upphör den ⅓2020.  Organisationen kommer inleda 
dialog/förhandlingar med SVAAB. Inväntar återkoppling från 
SVAAB. Årsmöte i mitten på mars.  
  

Befattning  Namn  Signal  Mandattid  
Ordförande  Sture Ljungkvist  SM5GLQ  2021  
Vice Ordförande  Stephan Leeman  SM5YRA  2020  
Sekreterare  Thomas Thoresson  SA5MOT  2020  
Kassör  Carola Leeman  SA5FYR  2021  
Ledamot  Jan Palmqvist  SM5SDQ  2020  
Suppleant  Tony Englund  SM5XQJ  2021  
Suppleant  Roger Jensen  SA5CNI  2021  



 
 
 

   
• 29 januari: Klubben har skickat ut alla QSL kort via DARC för vår 40 

års klubbsignal SK40UM.  

•  

 

 

• 22 februari: Påfyllning av vår hemsida www.sk5um.com tack till 
Lars- SM0TGU som hjälpte oss med det tekniska arbetet.  

•  

•  

 

 

  



 

 

• 26 februari: Flytt av repeater från vattentornet i Flen, en hel del 
medlemmar var på plats och hjälpte till. På grund av stora 
hyreskostnader var vi tvungen att lämna det fina radio läge. Repeater 
skall lämnas tillbaka till SM0MMO-Jouni den 17 mars. 

 

  
• Sedan 31 mars har vi inte haft öppet hus i vår stuga  

på Öja, som vanligen är på söndagar mellan 18:0021:00. Vi förlorar 
dock en hel del klubbinkomst i form av kaffepengar. 

      

  . 4 april: Radiomässan på Munktellarenan i Eskilstuna är inställd. Vi                 
förlorar därmed våra största inkomster att hålla klubben i gång årligen.      
Vi får hitta en lösning hur vi kan kompensera dessa förluster 

• Årsmötet SK5UM skulle hållas 12 eller 19 april i 
vår klubbstuga. På grund av Covid19 pandemin är vi tvungen att 
framflytta mötet tills vidare.  

• 24 april: Vi startar SK5UM nätet via vår 2 meter FM repeater på 
söndagskvällar. Detta efter önskemål av några medlemmar och i 
stället för öppet hus. Bra att vi som radioamatörer kan träffas via 
etern.   

  



 

 

• 28 april: Målning av fönster har börjat för säsong 2020. Målet är att 
göra färdigt alla fönster i år. Kanske hinner vi lite till… Stort tack till 
SM5YRA/Stephan som lagt ner mycket tid och arbete med 
målningen. 

•  
•  

•  

 

• 1 maj: underhåll av grusvägen. På årets  
”arbetarnas dag” tog vid spade i handen och fyllde på grus på vår väg 
till stugan. Regn och ruskigt väder, men resultatet blev ganska bra.   

  



 

 

 

• 26maj: Klubbens årsmöte blir av via Skype efter en del diskussioner 
fram och tillbaka hur vi ska lösa detta. Alla medlemmar får inbjudan 
via epost.  

 

 

 

 

• 28 maj: Tack vare Tony-SM5XQJ fick vi tag på en ny mast. Den 
levererades till klubbstugan idag!         

  

•  

• 22 juni: arbetsdag utomhus, vi klippte gräs, städade, reparerade saker 
utomhus.  

 

 

 

 

 

 

  



 

Augusti SA5FYR Carola Sparreholm utanför Flen tar nu över femte distriktets 
QSL-mottagning. Vi gratulerar även till SMSS diplom 

•  

•  
•  
 
 
•  22 augusti: Vår stora horisontala loop antennen hade ramlat ner och 

en del medlemmar var på plats att få upp den igen. Fungerar nu som 
det ska.   

•      

•  
 
 

 
 
 
 
 
 

  



 
 
 
 
• 30 augusti: Dags att flytta ställningen så vi kan fortsätta med 

fönstermålningen. Idag var det dock superblött så att måla var inte att 
tänka på…men vi hittade på något annat i stället. Eftersom det var 
översvämning i stuprör bakom stugan rensade vi dom.  

 

 

 11 september: Denna dag dök Roger/SA5CNI upp  
 med ett stort lass grus, sammanlagt var det 17 ton! Omkring 9 ton la 

vi på vägen och resten vid stugan för kommande vägunderhåll.   
  

  

  



  

 

 

 

 

• 20 september: Sedan idag har vi öppet hus igen på  
Öja varje söndagskväll. Vi håller oss till FHM:s rekommendationer 
vad gäller Covid19.  

 

27 september: En del tekniskt underhåll har utförts i vår radiostuga. 
Vi gjorden en del om dragning av el- och koaxialkablar. Samt en ny 
koaxialkabeldragning från källaren till radiorummet för FRO:s 
repeater.  

 

• 4 oktober: Ännu en mast Cu Dee 600 14 sektioner = 28m kommer till 
klubben.  
Denna gång från en FRO medlem i Hälleforsnäs. Idag lastades 
masten på ett släpp med hjälp av SM5TAH-Mats, SM5GLQ-Sture 
och Rickard.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

• Fundament för den nya Cu Dee masten på plats på berget.Vi 
som jobbade se bild  

 

•  
•  

 

 

 

Flen 20211205 

SM5YRA/Stephan & SM5TAH/Mats 

  

  


